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Zpráva o činnosti Komise pro rozvoj veslování za rok 2024 

 
Členové komise: Jaroslav Starosta, Miloslav Hartman, Michal Kurfirst, Václav 
Maleček, Vojtěch Černák, Martin Polášek 
 
 
Veslařský ples 2024/25 
Komise navrhla ČVS na jednání Předsednictva uspořádání slavnostního 
plesu spojeného s vyhlášením Veslaře roku pro rok 2024. Záměr byl schválen 
a vznikla pracovní skupina J.Starosta, M.Hartman D.Kyncl a V.Vicany, která 
začala s přípravami akce. Je zamluven termín na 18.1.2025 na Žofíně. 
Vzhledem ke sporům mezi Prahou 1 a nájemcem musela komise zajistit na 
poslední chvíli nové prostory, tak aby zůstal zachován termín. 
Veslařský ples se tak uskutečnil v Radiopaláci a byl velmi úspěšný. Akci 
si chválili všechny generace veslařů a pochvaly se nám dostalo i od Jiřího 
Kejval za ČOV tak i Ondřeje Šebka za NSA, kteří se oba zúčastnili. 
Rádi bychom tedy pokračovali i s dalším ročníkem v lednu 2026. 
 
Zrušení bodování Českého poháru 2024 
Na schůzkách komise byla projednávána možnost zrušení bodování klubů 
v Českém poháru a kluby požádány o zaslání návrhů. Předsednictvo ČVS 
návrhy Blesku, ČVK, Pardubic, Hodonína, Loun a doplnění za J.Johánka a 
J.Vondráka probralo a rozhodlo o ponechání bodování ČP pro rok 2024, s tím 
že v bodování ponechalo pouze mistrovské soutěže. Tedy MČR na dlouhé 
dráze, MČR žactva, MČR dorostu a dospělých a MČR družstev. 
Tento systém bodování se v roce 2024 osvědčil a kluby si ho chválili.  
 
Gymnázium Praha 
J.Starosta absolvoval schůzky se starostou P4 a starostkou P5 a zástupci 
odborů školství ohledně jejich pomoci myšlence zřízení sportovní třídy 
gymnázia Praha. Zejména na P5 byl velmi vstřícný přístup a zájem veslování 
pomoci. Největším posunem však byla schůzka se zřizovatelem pražských 
gymnázií na magistrátu. J.Starosta s M.Kurfirstem se sešli s radním za 
školství Antonínem Klecandou a jeho poradcem za oblast sportu Ivo 
Jebouskem. Proběhla i návštěva obou pánů z magistrátu sportovního 
gymnázia v Pardubicích 
Na druhé schůzce na magistrátu padla konkrétní možnost zřízení sportovní 
třídy pro veslaře a další sporty na Praze 5 v Gymnáziu Radlická. Magistrát 
má velké plány s tím, jak gymnázium změnit a přebudovat nevyužívané 
prostory a budovy pro nové také sportovní zázemí.  
Jsme připraveni na další spolupráci a pomoc i když cesta bude ještě dlouhá a 
složitá. 
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Nápady a návrhy za komisi 

 

1. Při mistrovských soutěžích pořádaných v Račicích využít vlajkoslávu a 

vyvěšovat vlajky všech veslařských klubů. Připravil jsem podklady, 

co by bylo třeba od klubů získat za podklady pro výrobu vlajek a jsem 

ochoten být nápomocen při realizaci. Po diskuzi s Michalem Kurfirstem 

by bylo vhodné zaslat do klubů současně s podklady pro tvorbu letáku o 

jednotlivých klubech. 

  

2. Při závodech v Račicích jsou v době startů jednotlivých závodů 

zakázány vjezdy lodí směřujících na start, tak aby nevadily rozhodčím 

ve vyrovnání startovního pole. Dochází však k nevědomému 

porušování, zvláště u dětí a z toho plynoucí penalizace žlutou kartou. 

Naším návrhem je tedy zřídit semafor s červeným a zeleným 

světlem, který by rozhodčí zapnul na červenou v době vyrovnávání 

pole. Tak by bylo jednoznačné kdy už není možné do tohoto prostoru 

vjet. Po startu by opět svítila zelená. Byla by to velká pomoc pro orientaci 

závodníků i trenérů. 

 
 
Zprávu zpracoval: Jaroslav Starosta – předseda komise 

 

 

V Praze dne 5.3.2025 

 

 

 

________________________ 

Jaroslav Starosta 


